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کاظمی در حاشیه جلسه هیئت دولت:

وزیر آموزش و پرورش گفت: بودجه ای برای توزیع شیر در مدارس در لایحه بودجه امسال دیده نشده است.
به گزارش خبرنگار مهر، علیرضا کاظمی وزیر آموزش و پرورش در حاشیه جلسه هیئت دولت در جمع خبرنگاران در پاسخ به پرسشی درباره برنامه 
دولت برای توزیع شیر در مدارس، گفت: بودجه ای برای توزیع شیر در مدارس در بودجه امسال دیده نشده و با دستور جدید رئیس جمهور امیدواریم 

منابع این کار به صورت پایدار تأمین شود.
وی درخصوص موضوع توزیع شیر در بودجه سال آینده، ادامه داد: در بودجه ۱۴۰۴ منابعی برای توزیع شیر در مدارس را مدنظر گرفته ایم.

از  پیشگیری  و  اجتماعی  معاونت 
صدور  با  قضاییه  قوه  جرم  وقوع 
پیامک سراسری به همه شهروندان، 
استفاده  سوء  هرگونه  به  نسبت 
تخلفات  و  کالا  جعل  از  احتمالی 

واحدهای صنفی هشدار داد.
ایرنا،  قضایی  خبرنگار  گزارش  به 
اجتماعی  معاونت  پیامک  در 
قوه  جرم  وقوع  از  پیشگیری  و 
سراسری  صورت  به  که  قضاییه 
امروز چهارشنبه ۹ آبان برای همه 
است:  ارسال شده، آمده  شهروندان 
پیشگیری  برای  گرامی  »شهروند 
احتمالی  استفاده  سوء  هرگونه  از 
واحد  تخلفات  و  کالا  جعل  از 
بارکد  اسکن  با  می توانید  صنفی 
واحد  بارکد  اسکن  یا  و  محصول 

صنفی و ثبت نظرات و گزارشات 
مردمی، در پیشگیری از وقوع جرم 
کسب  جهت  نمایید.  هم افزایی 
اینترنتی نشانی  به  بیشتر   اطلاعات 
مراجعه   com/code.https://nncgs۱

کنید.«
پیشگیری  و  اجتماعی  معاونت 
سه  با  قضاییه  قوه  جرم  وقوع  از 
ارتقای  هدف  با  مخابراتی  اپراتور 
آگاهی های عمومی و آشنایی مردم 
با نحوه درست استفاده از فناوری ها 
جرم،  وقوع  کاهش  محوریت  با 
تفاهم نامه همکاری دارد همچنین از 
قالب »پویش  نیز در  قبل  سه سال 
جامعه«  حقوق  آگاهی های  ارتقای 
پیامک های  شهروندان  برای 

هشداری ارسال می شود.

هشدار قوه قضاییه نسبت به 
تخلفات صنفی

تبلیغات  هماهنگی  شورای  رئیس 
اسلامی فارس در تشریح برنامه های 
استکبار  با  مبارزه  روز  آبان،   ۱۳
جهانی در این استان از اجرای این 
برنامه ها در حدود ۱۰۰ شهر استان 

خبر داد.
سرویس خبری/خدیجه غضنفری: 
حسین  حجت الاسلام والمسلمین 
اینکه  به  اشاره  با  ملک مکان 
آبان   ۱۳ بزرگداشت  برنامه های 
محوری  شعار  با  جاری  سال  در 
شرارت های  محور  »آمریکا، 
گفت:  شد  خواهد  برگزار  جهان« 
این مراسم در ۳۸ شهرستان و ۱۰۰ 
شد  خواهد  برگزار  استان  شهر 
شیراز  در  مراسم  این  سخنران  و 
مجلس  اول  رئیس  نائب  بابایی، 

شورای اسلامی خواهد بود.
تبلیغات  هماهنگی  شورای  رئیس 
کرد:  تصریح  فارس  اسلامی 

دانش آموز  مراسم  این  در  همچنین 
و  عواضه  رضا  شهید  فرزند  لبنانی 
حضور  کرباسی  معصومه  شهیده 
بین  در  دقایقی  و  داشت  خواهند 
دانش آموزان و دانشجویان صحبت 

خواهد کرد. 
مراکز  شد:  یادآور  ملک مکان 
مختلف  اقشار  حضور  با  مذکور 
دانش آموزان،  از  اعم  مردم 
حوزه  اساتید  طلاب،  دانشجویان، 
مسئولان  همچنین  و  دانشگاه  و 
مدیران  فرهنگی و سایر  سیاسی و 

استان برگزار خواهد شد.
برنامه  این  در  اینکه  بیان  با  وی 
دانش آموزان،  سرودخوانی 
قرائت  و  شعرخوانی  شعارگویی، 
داشت،  خواهیم  پایانی  قطعنامه 
مراسم  این  حاشیه  در  گفت: 
قریب ۲۰ غرفه ترویجی، تبیینی و 

فرهنگی برپا خواهد شد.

رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی 

استان فارس خبر داد؛

اجرای برنامه های ۱۳ آبان 
در ۱۰۰ شهر فارس

وزیر دفاع: 

تلاش دشمن برای آسیب به سامانه های 
پدافندی و آفندی موفق نبود

که  این  بیان  با  دولت  سخنگوی 
را  آیفون  ریجستری  منع  دولت 
آن  اجرای  سازوکار  گفت:  برداشت، 

را به زودی اعلام می کنیم.
مهاجرانی  فاطمه  ایرنا،  گزارش  به 
دولت  هیئت  نشست  حاشیه  ادر 
و  راه  وزرات  تهمیدات  درخصوص 
شهرسازی برای خانواده حادثه دیدگان 
گفت:  خبرنگاران  به  طبس  معدن 
برای  مسکونی  واحد  یک  تأمین 
همسر و فرزندان جان باختگان حادثه 
قرار  کار  دستور  در  طبس  معدن 

گرفته است.
این  قیمت  درخصوص  مهاجرانی 
قیمت  افزود:  مسکونی  واحدهای 
ملاک  مطابق  واحدها  این  تمام شده 
به  تخفیف هایی  و  شده  محاسبه 
این صورت  به  این عزیزان داده شده 
رایگان  مسکن  بهای  از  نیمی  که 

اقساط صورت  به  دیگر  نیم   و 
۱۸ ساله است که بازپرداخت آن سه 
آغاز  مسکن  دریافت  از  پس   سال 

می شود.
مبلغی  شد:  یادآور  دولت  سخنگوی 
اولیه  تأمین هزینه های  برای  ابتدا  در 
با  و  شده  پرداخت  خانواده ها  به 
رفاه  و  کار  تعاون،  وزارت  پیگیری 
تومان  میلیارد   ۱.۲ مبلغ  اجتماعی 
این  به  وراثت  انحصار  از  پس  هم 

خانواده ها پرداخت خواهد شد.
درخصوص  همچنین  مهاجرانی 
تأمین لوازم منزل برای این خانواده ها 
تصریح کرد: تأمین لوازم منزل برای 
انجام  جانباختگان  خانواده  همه 
قلم   ۴ تهیه  صمت  وزارت  و  شده 
ماشین  یخچال،  یعنی  لوازم  این  از 
را  برقی  جارو  و  فرش  لباسشویی، 

تقبل کرده است. 

نیروهای  پشتیبانی  و  دفاع  وزیر 
دانش  که  آنجایی  از  گفت:  مسلح 
برای  دشمن  تلاش  است،  بومی  ما 
و  پدافندی  سامانه های  به  آسیب 

آفندی موفق نبود.
به گزارش ایرنا، امیر عزیز نصیرزاده  
در  دولت  هیئت  جلسه  حاشیه  در 
جمع خبرنگاران گفت: دشمن تلاش 
ما  پدافندی  و  افندی  سامانه  به  کرد 
چندانی  موفقیت  که  برساند  آسیب 
پدافند  تمهیدات  ما  چون  نداشت، 
ما  پدافند  دانش  داشتیم،  غیرعامل 
بومی است، در صنایع دفاع ما شهید 
و زخمی نداشتیم، زیرا تمهیدات لازم 

را دیده بودیم.
ورود جنگنده های دشمن به آسمان 

کشور صحت ندارد
وی در پاسخ به این پرسش که آیا 
صحت دارد جنگنده های دشمن وارد 
گفت:  است؟  شده  کشور  آسمان 

خیر.
اسرائیل  ادعای  مورد  در  دفاع  وزیر 
پدافند  توان  بردن  بین  از  زمینه  در 
ادعای  کرد:  تصریح  کشور، 
چیزی  چنین  و  کرده  بی خودی 
اگر  حتی  صهیونیستی  رژیم  نیست، 
یک تیر به بیابان ما بزند به کشور ما 
 جسارت کرده و برای ما قابل گذشت 

نیست.
رژیمی  که  این  کرد:  تاکید  وی 
صهیونیستی  رژیم  مانند  بی هویت 
یک  به  که  است  کرده  جرات 
هویت  با  کهن  تاریخ  با  کشوری 
گذشت  قابل  کند  جسارت  قوی  و 
تدبیر  با  و  به موقع  و  جا  به  نیست 

پاسخ او را خواهیم داد. 
 ۲۰۰ افزایش  درباره  نصیرزاده،  امیر 
اظهار  دفاع  وزارت  بودجه  درصدی 
 ۲۰۰ افزایش  از  اطلاعی  من  داشت: 
ندارم،  دفاع  وزارت  بودجه  درصدی 
بودجه  این  دارم  اطلاع  جایی که  تا 
براساس سال های گذشته چیده شده 
بودجه ها،  سایر  افزایش  نسبت  به  و 

همان  به  نیز  دفاع  وزارت  بودجه 
نسبت بوده است.

مرزی  دیوارکشی  برای 
همکاری های لازم را انجام می دهیم

دیوارکشی  درباره  نصیرزاده  امیر 
ساخت  با  ارتباط  در  گفت:  مرزی 
تا  داریم  را  لازم  همکاری  دیوار 
تروریستی  عملیات های  با  بتوانیم 
مقابله کنیم، در این راستا تفاهم نامه 
پاکستان  و  ایران  میان  هم  امنیتی 

برقرار است.
رصد  امکان  درباره  دفاع  وزیر 
رژیم  در  اهدافمان  درباره  فضایی 
بعد  داشت:  اظهار  صهیونیستی 
در  دو،  صادق  وعده  عملیات  از 
تصاویری که منتشر شده بود دیدید 
که به چه مکان هایی اصابت صورت 

گرفته بود.
سوالی  به  پاسخ  در  نصیرزاده  امیر 
گفت:  ایران  نظامی  قدرت  درباره 
که  نیست  یک بعُدی  شدن  قوی 
قوی  نظامی  بعد  در  بگوییم  فقط  ما 
شویم، آقا همواره فرموده اند باید در 

همه ابعاد قوی شویم. 
وی افزود: علم را به ویژه به جوانان 
آسیب هایی  می کنم،  توصیه  بسیار 
که در این حملات به ما زدند دانش 
آن نزد خودمان است و توانستیم به 
مشکلی  و  کنیم  احیا  را  آن  موقع 
پیش نیامد، زیرا قدرت علمی داریم 

و محتاج کشور دیگری نیستیم.
امیر نصیرزاده ادامه داد: اگر محتاج 
ما  به  امروز  بودیم  بیرونی  منابع 
فناوری  علم،  خودمان  ما  نمی دادند، 
و دانشمندان را داریم، به موقع رفتند 
و موضوع را بررسی کردند و خیلی 

زود هم جبران شد. 
وی تاکید کرد: قوی شدن در همه 
و  جوانان  خود  و  است  لازم  ابعاد 
می توانند  دانشگاه ها  در  دانشجویان 
به این قوی شدن کمک کنند و ما 
هم در بعد نظامی وظیفه داریم قوی 

شویم.

مهاجرانی: 

سازوکار اجرای رجیستری آیفون 
به زودی اعلام می شود

وزیر بهداشت عنوان کرد؛

درخششی دیگر برای آبفا شیراز رقم خورد؛

کسب دستگاه اجرائی برتر فارس 
در پدافند غیرعامل 

دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی اعلام کرد: با توجه شناختی که از 
اما  نخواهد شد،  منتفی  این  تأثیر قطعی معدل  اعضای شورا دارم اصل 
ممکن است محدودیت هایی در این تأثیر معدل پایه های دهم، یازدهم 
و دوازدهم صورت گیرد در صورتی که تغییراتی ایجاد شود به صورت 

عمومی ابلاغ و اعلام خواهد شد.
درباره  فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای  دبیر   ،۲۴ رویداد  گزارش  به 
اصلاحات احتمالی در مصوبه کنکوری شورای عالی انقلاب فرهنگی 
بیان کرد: بر اساس اعلام سازمان ملی سنجش و ارزشیابی نظام آموزشی 
کشور سال آینده نیز کنکور همانند امسال و بر اساس مصوبه شورای 

انقلاب فرهنگی اجرا خواهد شد.
عالی  شورای  دبیر  خسروپناه،  عبدالحسین  حجت الاسلام والمسلمین 
ادامه  امروز  جلسه  کرد:  اظهار  خبرنگاران  جمع  در  فرهنگی  انقلاب 
در  فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای  رویکرد  و  اولویت ها  درباره  بحث 
دوره چهارساله دولت چهاردهم بود که هرکدام از اعضاء نظراتی درباره 
انسجام  اسلامی،  ایرانی  زندگی  فرهنگ کار، سبک  فرهنگ مصرف، 

ملی و ... مطرح کردند و قرار جمع بندی موضوع در ادامه نهایی شود.
وی ادامه داد: یک بحث خیلی مهمی که در جلسه امروز شورا مطرح شد 
بحث رویکرد سند نگاری بود تا با نگاه حکمرانی تلاش شود مسئله ها 
حل شوند یعنی اگر ما بتوانیم مسئله های جدی را در برنامه یک ساله 
تعریف کنیم راه حل ها مشخص شود و همه دستگاه ها بسیج شوند برای 

اینکه آن مسئله ها را با راهکارهای ارائه شده حل کنند.
دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی بیان کرد: اینکه کثرت اولویت ها 
هم حل  کدام  هیچ  ولی  شود،  نوشته  مختلف  اسناد  بعد  و  شود  مطرح 
نشود طبیعتاً درست نیست، باید مسئله ها را به صورت کارآمدی با نگاه 
حکمرانی و حل مسئله محدود در نظر بگیریم و آن مسائل محدود را با 

روش دقیقی دنبال کنیم.
استاد خسروپناه درباره اصلاحات احتمالی در مصوبه کنکوری شورای 

عالی انقلاب فرهنگی بیان کرد: بر اساس اعلام سازمان ملی سنجش و 
ارزشیابی نظام آموزشی کشور سال آینده نیز کنکور همانند امسال و بر 

اساس مصوبه شورای انقلاب فرهنگی اجرا خواهد شد.
گیرد  صورت  زمینه  این  در  تغییر  باشد  قرار  اگر  کرد:  تأکید  وی 
قاعدتاً باید در شورای عالی فرهنگی انجام شود چراکه تفسیر و اصلاح 
مصوبات شورا به عهده شوراست اینکه گاهی اوقات بعضی از دستگاه ها 
ورود و تفسیر می کنند کار صحیحی نیست و غیر حقوقی بوده و منطبق 
با قانون نیست یا گاهی مطرح می شود که این مصوبه تغییر خواهد کرد، 
درست نیست چراکه هنوز در شورا در این زمینه بحثی صورت نگرفته 
است.وی عنوان کرد: پیشنهادهای مختلف از شورای عالی آموزش و 
ارائه  مجلس  پژوهش های  مرکز  مجلس،  آموزش  کمیسیون  پرورش، 
شده و تحقیقات و پیمایش های مردمی از دانش آموزان و خانواده ها 
اساس مقرر شده که در  این  بر  نظرات مختلف صورت گرفته است، 
نظرات  مجموعه  فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای  تربیت  و  تعلیم  ستاد 

جمع بندی و در نهایت به شورای عالی انقلاب فرهنگی ارائه شود.
دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی اعلام کرد: با توجه شناختی که از 
اما  نخواهد شد،  منتفی  این  تأثیر قطعی معدل  اعضای شورا دارم اصل 
ممکن است محدودیت هایی در این تأثیر معدل پایه های دهم، یازدهم 
و دوازدهم صورت گیرد در صورتی که تغییراتی ایجاد شود به صورت 

عمومی ابلاغ و اعلام خواهد شد.

وزیر بهداشت، درباره مهم ترین برنامه های وزارتخانه و سیاست های حوزه 
سلامت کشور، نکاتی را به روسای دانشگاه های علوم پزشکی متذکر شد.
رؤسای  اجلاس  در  ظفرقندی،  محمدرضا  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
دانشگاه های علوم پزشکی، از گسترش کمی و کیفی شبکه بهداشت و 
درمان و الزام قانون اسناد بالادستی به عنوان اولویت های حوزه بهداشت 
یاد کرد و گفت: براساس برنامه هفتم پیشرفت، نظام شبکه باید عمق 
داده شود و پزشکی خانواده و نظام ارجاع را اجرایی کنیم که طرح های 
خوبی تهیه و بررسی های کافی انجام شده است و حداقل سه جلسه با 

رئیس جمهور و مسئولان اقتصادی دولت در این زمینه داشته ایم.
از  یکی  کرد:  تاکید  پزشکی  علوم  دانشگاه های  رؤسای  به  وی خطاب 
خواسته ها و انتظارات ما این است تا زمانی که به اجرای برنامه پزشکی 
خانواده و نظام ارجاع برسیم و منابع مورد نیاز آن را تأمین می کنیم، به 
فکر آمادگی سیستم دانشگاه ها باشید و اگر پیشنهاداتی برای بهبود این 

برنامه دارید حتماً به وزارت بهداشت ارائه کنید.
در  پزشکی  علوم  دانشگاه های  رؤسای  اینکه  بر  تاکید  با  ظفرقندی 
حوزه درمان به نظام سطح بندی توجه جدی داشته باشند، گفت: منابع 
باید در چارچوب  نامحدود است  اما تقاضاها  و امکانات کشور محدود 
اعتبارات موجود، انضباط مالی و توجه به داشته ها و امکانات عمل کنیم.
وزیر بهداشت تصریح کرد: در حوزه درمان علاوه بر توجه به نظام سطح 
بندی، تکمیل پرونده الکترونیک، نظام ارجاع، پزشکی خانواده و حمایت 
از نیروها و اعضای هیئت علمی هم برای ما اولویت دارد چراکه کارکنان، 
سرمایه های گرانقدر نظام سلامت هستند که متأسفانه دچار محدودیت ها 
و مشکلاتی شده اند بنابراین باید به نیازها و درخواست های آنها توجه 

جدی شود.
ظفرقندی با اشاره به اجرای طرح دارویار در کشور، عنوان کرد: در این 
طرح ارز ترجیحی از واردات حذف و مقرر شده بود که ما به التفاوت آن 
به بیمه ها پرداخت شود اما منابع در نظر گرفته شده در اختیار بیمه ها و 
دانشگاه های علوم پزشکی قرار نگرفته است؛ ما به دنبال جبران کسری 
منابع طرح دارویار از منابع دیگر از جمله صندوق توسعه ملی هستیم. 
تجهیزات  ترجیحی  ارز  مانده  باقی  که  می کنیم  پیگیری  همچنین 

مصرفی مربوط به ۶ ماه دوم امسال تأمین و پرداخت شود.
وی، استفاده از ظرفیت خیرین سلامت و مولدسازی دارایی های دانشگاه ها 
در  سلامت  خدمات  و  امکانات  توسعه  برای  مناسب  راهکارهای  از  را 
به جز  از آورده ها و ظرفیت های دیگری  باید  کشور دانست و گفت: 
مناطق مختلفی  استفاده کنیم. خیرین سلامت در  بودجه عمومی  منابع 

کمک های ارزشمندی به حوزه سلامت داشته اند.
وزیر بهداشت توجه به مطالبات کارکنان و نیروهای بهداشتی و درمانی 
و  دانست  چهاردهم  دولت  در  بهداشت  وزارت  اولویت های  دیگر  از  را 
کارکنان  پرستاران،  پزشکان،  پرسنلی،  پرداخت های  کرد:  خاطرنشان 
آزمایشگاه و رادیولوژی و سایر بخش ها باید به موقع باشد. در این دو 
ماه سعی کردیم تا حدودی عقب ماندگی و معوقات پرسنلی پرداخت 
شود همچنین در زمینه اصلاح فرمول افزایش اضافه کار پرسنل سلامت 
اقداماتی انجام شده که در آینده نزدیک می توانیم شاهد بهبود وضعیت 

معیشتی باشیم.
از  یکی  بهداشت  وزارت  انتصابات  کمیته  در  کرد:  تصریح  ظفرقندی 
انضباط  مدیریتی،  و  علمی  توانایی های  بر  علاوه  ارزیابی  شاخص های 
مالی و حمایت های پرسنلی در دانشگاه های علوم پزشکی است چراکه 

پرداخت های به موقع پرسنلی برای ما مهم است.
وی اظهار داشت: جوانی جمعیت از مهمترین مطالبات ما از دانشگاه های 
علوم پزشکی است. این قانون دارای منابع و اعتباراتی است و در جوانی 
بهورزان و  برای  نمونه  به عنوان  نیاز داریم.  نگاه سیستمی  به  جمعیت 
مراقبان سلامت مشوق ایجاد کنیم و در جهت رفع مشکلات، مشاوره و 

فرهنگسازی اقدام نمائیم.
وزیر بهداشت با اشاره به مسئولیت سنگین و خطیر در حوزه سلامت، 
گفت: این مسئولیت در حوزه های مختلف از جمله تربیت علمی، عملی 
و اخلاقی فرزندان نخبه و برومند این آب و خاک شروع و در نهایت، 

سلامت کشور و مردم به دست این نیروها سپرده می شود.
ظفرقندی با اشاره به شرایط اقتصادی و اجتماعی کشور، یادآور شد: مهم 
است که وظایف خود را به بهترین نحو و با جدیت و اهتمام در ابعاد 
مختلف حوزه سلامت انجام دهیم. علاوه بر زمینه های پژوهشی، درمانی، 

بهداشتی و آموزشی، موضوعات مربوط پرسنل، توسعه و حل مشکلات 
دارو از اصول کار ما در دولت چهاردهم است.

وی با بیان اینکه تغییرات مدیریتی در ادوار مختلف وجود داشته است، 
تاکید کرد: با تغییرات مدیریتی حوزه سلامت، نباید هیچ خلل و وقفه ای 
در خدمت رسانی به مردم ایجاد شود؛ همه ما همانند یک مسابقه دو 
بعدی  نفر  به  را  این چوب خدمت  و  داریم  فعالیت  و  می دویم  امدادی 
به  نباید هیچ وقفه ای در خدمت رسانی  دارم  تقاضا  بنابراین  می سپاریم 

مردم به وجود آید.
وزیر بهداشت یکی از وظایف اصلی و مهم وزارت بهداشت را آموزش 
پزشکی دانست و گفت: در حوزه آموزش، آمایش سرزمینی و منطقه ای، 
ظرفیت  از  استفاده  افزاری،  نرم  و  افزاری  سخت  زیرساخت های  توسعه 
شبیه  توسعه  مصنوعی،  هوش  و  جدید  تکنولوژی های  مجازی،  فضای 
سازهای بالینی و منجر شدن آموزش ها از تخته به عمل و توجه ویژه 
به اعتبارسنجی و جلوگیری از کاهش کیفیت آموزش، از اولویت ها در 

وزارت بهداشت است.
ظفرقندی از افزایش ۱۰۰ درصدی ظرفیت های پزشکی در ۴ سال گذشته 
به عنوان یکی از مهمترین معضلات دانشگاه های علوم پزشکی یاد کرد 
و گفت: این افزایش ظرفیت بدون پیوست تأمین منابع، امکانات، اساتید 
در شورایعالی  این مشکل  با طرح  انسانی صورت گرفت که  نیروی  و 
انقلاب فرهنگی و رئیس جمهور بنا شد این مصوبه، مورد بازبینی قرار 

گیرد.
وزیر بهداشت با اشاره به هشدارهای وزارت بهداشت، فرهنگستان علوم 
مجلس  درمان  و  بهداشت  کمیسیون  و  پزشکی  نظام  سازمان  پزشکی، 
شورای اسلامی در مورد عوارض افزایش ظرفیت پزشکی، گفت: امکان 
وجود  کشور  در  ظرفیت  افزایش  این  نیاز  مورد  زیرساخت های  تأمین 
در  امروز  جلسه  در  دانشگاه ها  رؤسای  از  خیلی  هم  الان  و  نداشت 
امکانات آموزشی،  این طرح و کمبود  مورد معضلات و عوارض جدی 

دانشجویی، رفاهی و اعضای هیئت علمی نکاتی را مطرح کردند.
وی با تاکید بر لزوم استفاده از ظرفیت های آموزش پزشکی در عرصه های 
بین المللی، یادآور شد: آموزش پزشکی باید در چرخه بین المللی قرار 
قطعاً  بکشیم،  پزشکی، حصار  آموزش  دور  بخواهیم  اگر  چراکه  گیرد 
باید  آموزش  هدف  همچنین  می شویم.  دچار  آموزشی  افت  و  رکود  به 

نیازسنجی و رفع نیازهای کشور باشد.
وزیر بهداشت توسعه تبادلات بین المللی در حوزه پژوهش را ضروری 
دانست و گفت: افزایش انتشارات و رشد سطح پژوهش در کشور که در 
سالهای اخیر به هر دلیلی کاهش داشته، باید با اقدامات لازم به ارتقای 
المللی کشورمان منجر شود. تقویت و توسعه  جایگاه منطقه ای و بین 
نیروی انسانی در حوزه پژوهشی، حمایت از استارت آپ ها، توسعه و 
توجه به هوش مصنوعی از دیگر اولویت های پژوهشی وزارت بهداشت 

در دولت چهاردهم است.
ظفرقندی با بیان اینکه اقدامات اخیر وزارت بهداشت در حوزه دستیاری 
موجب افزایش انگیزه و امید در بین دستیاران شده است، افزود: در دو ماه 
اخیر برای افزایش حقوق دستیاران اقداماتی انجام شد که از اول مهرماه، 
حقوق آنها بر اساس فرمول اعلامی، افزایش می یابد. همچنین در بودجه 
۱۴۰۴ نیز به درخواست دیرینه دستیاران مبنی بر برخورداری از بیمه و 
حقوق شغلی توجه شده که امیدواریم در مجلس نیز مصوب شود که 

موجب گشایشی در توجه به پزشکان جوان شود.
وی گفت: برای نیروهای طرحی نیز باید اقداماتی انجام شود که وقتی 
به شهرهای مختلف اعزام می شوند دچار مشکل در تأمین هزینه ها نشوند 
البته طرحی را در دست اقدام داریم که دوره اول طرح را کمک کنیم تا 

عقب ماندگی در پرداخت به پزشکان طرحی، جبران شود.

پدافند  دفتر  مدیرکل  حضور  با 
مدیرعامل  فارس،  استانداری 
مدیران  و  معاونین  از  جمعی  و 
به  شیراز  فاضلاب  و  شرکت آب 
از  غیرعامل  پدافند  هفته  مناسبت 
آبفا  مدیرعامل  بهروزی،  بهمن 
عنوان  کسب  جهت  به  شیراز 
در  استان  برتر  اجرائی  دستگاه 
راستای پیاده سازی تدابیر و پیشبرد 
پدافند  سیاست های  و  اهداف 

غیرعامل تقدیر شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
روابط عمومی و آموزش همگانی 
این  متن  در  شیراز  آبفا  شرکت 
سرتیپ  امضای  با  که  تقدیر  لوح 
دوم پاسدار محمدعلی قمی، معاون 
بسیج و امور استان سازمان پدافند 
مدیرعامل  به  کشور  غیرعامل 
از تلاش های  اهدا شد،  آبفا شیراز 
مجدانه در راستای تدابیر و پیشبرد 
پدافند  سیاست های  و  اهداف 

غیرعامل که با هدف ارتقای وفاق 
 و همدلی آبفا صورت گرفته تجلیل 

شد.
دفتر  مدیرکل  جباریان،  محمد   
ضمن  فارس  استانداری  پدافند 
پدافند  هفته  فرارسیدن  تبریک 
سپاسگزاری  مراتب  غیرعامل، 
کارکنان  تلاش های  از  را  خود 
شیراز  فاضلاب  و  آب  شرکت 
اعلام کرد و افزود: گام های مؤثر 
در جهت ارتقای تاب آوری جامعه 
و  شهروندان   به  آرامش بخشی  و 
حفظ و توسعه دستاوردها، شایسته 

تقدیر است.
آبفا  مدیرعامل  بهروزی،  بهمن   
پدافند  نشست،  این  در  شیراز 
کاهش  موجب  را  غیرعامل 
امنیت  افزایش  و  آسیب پذیری 
انعطاف پذیری  قابلیت  ایجاد  و 
و  مختلف  وضعیت های  در 

عکس العمل های به موقع دانست.


